
Zasedání Akademické obce SU dne 9. 5. 2012 

1. Předseda AS FPF SU PhDr. P. Vojtal zahájil zasedání a po uvítání přítomných akademických 

hodnostářů a dalších členů akademické obce přednesl zprávu o činnosti Akademického senátu 

FPF SU za uplynulé období. 

 

2. Předseda studentské komory Bc. Petr Rataj přednesl zprávu o činnosti studentské komory AS 

FPF SU, ve které rekapituloval změny ve složení a vedení SK, aktivity studentů ve spolupráci s SK 

a fakultou (ERASMUS, STAG, výukové programy) a zmínil i další plány SK pro následující období. 

 

3. Děkan prof. RNDr. Zdeněk Stuchlík, CSc. přednesl zprávu o činnosti fakulty, ve které se zaměřil 

obzvláště na změny ve financování vzdělávací a VaV činnosti. Zpráva děkana se dotýkala 

zejména následujících témat: 

- Studium (akreditace programů a oborů, přijímací řízení): vyjádřil pochybnosti ohledně 

stávajícího harmonogramu přijímacího řízení studentů na ITF, doporučil přijímat 15 

studentů každoročně; upozornil na problémy při neúspěších u SZZk 

- Vědecká činnost 

- Rozpočtové záležitosti  

Stěžejním bodem projevu děkana byl zejména vzrůstající vliv kvalitativních faktorů na 

financování univerzity a potažmo i fakulty z rozpočtu MŠMT. 

Diskuze 

Tajemník Ing. Josef Svoboda doplnil rozpočtové záležitosti o financování FPF, zmínil se o 

workshopu, který bude pořádat pan rektor s tématem „Seznámení pracovníků s negativním 

dopadem financování pro následující období“ 

Reakce:  

 děkan: fakulta má vytvořený jakýsi finanční polštář, který slouží jako rezerva pro výplaty 

mezd a další výdaje v případě problémů s financováním z ministerstva. V případě, že 

bude vyčerpána rezerva nebo po skončení projektů by se nedostatek finančních 

prostředků dotknul všech pracovníků. 

 

 Děkan se dále vyjádřil k návrhům rekonstrukcí regulace otopného systému, které se 

budou provádět jen za podmínek „dálkového ovládání“ 

 

Doc. Urbanec poukázal na nedostatečné zviditelnění FPF 

Reakce: 

 Děkan: probíhá spolupráce s proděkanem pro informace a rozvoj a referentkou pro 

informace a publicitu a připravujeme různé reklamy, popularizaci vědy, workshopy atd. 



Hlasování 

1. Akademická obec FPF SU schvaluje zprávu o činnosti Akademického senátu FPFSU. 

2. Akademická obec schvaluje zprávu o činnosti studentské komory Akademického senátu FPFSU. 

3. Akademická obec schvaluje zprávu děkana o stavu FPFSU. 

Fotogalerie: 

 

 

 

 


